
Referat af bestyrelsesmøde i Gårdlauget d. 30. august 2022: 

 

Fremmødte: 

Sidsel Halberg – A/B Fredens Hus 

Pia Nielsen – A/B Brødhusene 

Jesper Væver – A/B Fredens Hus 

 

Dagsorden: 

1. Opsamling siden sidste møde: 

- Jordbundsprøver v/Pia – foreløbig rapport er færdig. Når den endelige rapport er 

færdiggjort, og man derudfra kan konkludere, om der er noget der skal tages højde for, 

vil den blive delt med ejendommene, og der kan evt. afholdes et infomøde for én 

repræsentant pr ejendom? I fald der ikke vurderes at være risici forbundet med den 

fundne forurening ser vi bort fra dette. 

- Legeplads: byggetilladelse & videre forløb / der skal laves en §8. Vi er i dialog med 

kommunen ang. dette. Byggetilladelsen ligger klar, så så snart vi får grønt lys kan vi 

sætte igang. 

 

2. Økonomi/budget v/Sidsel 

- Gennemgang af regnskab  

 

3. Gennemgang og tilretning af 3-årsplan: der er nogle ændringer til prioriteringslisten – der 

fremsendes en ny plan. Når plan er fremsendt til bestyrelse og godkendes af denne, sendes 

den ud til alle ejendomme. 

 

4. Gennemgang af tilbud på terrasse: det besluttes at der lægges betonklinker og skrå vinge i 

højre side. Køge Bugt Anlægsgartnere har givet det bedste tilbud. Desuden også på 

cykelparkering v. skur ved plænen.  

 

5. Biodiversitetspuljen v/Pia 

- Gennemgang af tilbud: er godkendt, og sendt afsted. 

 

 

Andet: 

Sætte dato for evt. arbejdsdag (evt. ultimo september/primo oktober) og juletræshygge / 

juletræstænding lørdag d. 3. december kl. 15.00 

Ansætte en enkeltperson/gartner/gårdmand til pasning af hele gården? Vi undersøger muligheder. 

 

Næste møde:  

Tirsdag d. 20. september 2022 kl. 17-19 


